讲师

个人信息

姓名: 刘淑敏性别: 女

出生年月: 1983.7.20

籍贯:山东 民族:汉族



研究方向

供应链管理、绿色供应链管理

讲授课程

本科: 供应链管理、供应链沙盘、国际采购管理、物流管理学

硕士:

教育背景

博士: (韩国) 仁荷大学 物流学博士

硕士: (韩国) 仁荷大学 经济学硕士

本科: 烟台大学 文学学士

工作经历

2015 年 8 月 ~ 至今,广东外语外贸大学商学院物流管理系(中国广州)

2009 年 8 月 ~ 2011 年 8 月,韩国企业从事国际采购与贸易(韩国首尔)

期刊论文

- 1. Manufacturers' closed-loop orientation for green supply chain management, Sustainability (SSCI), 2017, 9, 222-250.
- 2. Cruise travelers' satisfaction at a port of call, Maritime Policy & Management (SSCI), 2016, 43, 484-494.
- 3. Economic impact of cruise industry using regional input-output analysis: a case study of Incheon, Maritime Policy & Management (SSCI), 2016, 43, 1-18.

学术论文

学术会议论文

- 1. Closed-Loop Orientation and Performance, Annual conference of the International Association of Maritime Economists, 2015, Kuala Lumpur, Malaysia.
- 2. Closed loop orientation for green supply chain management, International Conference on Research Trends of International Trade and Transport Logistics, 2014, Incheon, Korea.
- 3. Economic impact of cruise industry using regional input-output analysis: a case of Incheon, Annual conference of the International Association of Maritime Economists, 2014, Norfolk, United States.
- 4. Conceptual framework of Closed-loop orientation in the context of Green Supply Chain Management, 7th International Forum on Shipping, Ports and Airports, 2014, Hong Kong, China.

专著教材	
科研项目	<u>项目负责人</u> <u>项目参与人</u>
教研成果	<u> </u>
学术任职	
社会兼职	•

咨询项目	<u>项目负责人</u> <u>项目参与人</u>
所获奖项及 其它	
联系方式:	办公地址:广东省广州市大学城广东外语外贸大学院系楼 327 电 邮: shumin.liu@gdufs.edu.cn

个人简短介绍(150 字以内)

刘淑敏,广东外语外贸大学讲师,在韩国仁荷大学物流研究生院获物流学博士学位。讲授供应链管理、国际采购管理等课程。主要研究领域是绿色供应链管理,已发表 SSCI 学术论文 3 篇。